
Zápisnica zo  7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vysoká pri Morave,  

konaného dňa 26.10.2023  

 

Dátum a čas zasadnutia: 26.10.2023, začiatok o 16,05 hodine   

Miesto zasadnutia: Zasadačka Obecného úradu Vysoká pri Morave  

Prítomní : viď prezenčná listina 

Starosta obce :                    Mgr. Andrej Dvoran 

Poslanci :                      Pavol Blaha, Dušan Dvoran, Marián Kohút, Milan Lapčík, 

Marián Malcher, Beáta Miškolciová, Silvia Novoveská,                         

Ing. Hana Tomečková, Ing. Elena Vinceková,  

Hlavná kontrolórka obce : Ing. Zdenka Bothová,  

Zapisovateľka :                  Mgr. Ivana Poláková, 

Členovia komisií:    Doc.Ing. Miroslav Kopča, PhD, Dana Koreničová,   

   Ing. Ferdinand Kováč, Mgr. Andrea Kršková,  

                                           Eva Luptáčiková, Hana Malcherová  

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia – starosta obce 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesení 

5. Informácia o činnosti starostu od 31.8.2023 – 26.10.2023 

6. Informácia o činnosti komisií od 31.8.2023 – 26.10.2023 

7. Interpelácia poslancov 

8. Hospodárenie za III.Q 2023 

9. Návrh Dodatku č. 1 VZN č. 3/2016 o miestnom poplatku za rozvoj 

10. Stanovenie úhrady za služby občanom a právnickým osobám pre rok 2023- doplnenie 

11. Pripomienky poslancov 

12. Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ 

13. Rôzne 

14. Záver 

1/  Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva ( ďalej aj „OcZ“) vo Vysokej pri Morave otvoril 

a viedol starosta obce Vysoká pri Morave Mgr. Andrej Dvoran so začiatkom o 16,05h. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce v súlade s ustanovením § 13 ods.4 

písm. a) Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Starosta prítomných privítal a skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 

prítomných 9 poslancov z celkového počtu 9 a zasadnutie je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 

2./ Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva   

Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým návrhom programu zasadnutia OcZ. 

V rámci tohto bodu neboli prednesené žiadne doplňujúce, ani pozmeňujúce návrhy 



a o programe sa hlasovalo tak ako bol starostom obce navrhnutý, včas zverejnený na úradnej 

tabuli obce a na tomto zasadnutí odprezentovaný.   

 

Uznesenie číslo 91/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predložený program zasadnutia 

bez pripomienok, dodatkov a zmien.  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania bol prijatý v navrhovanej a zverejnenej 

podobe. 

 

3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhuje poslancov OcZ Ing. Hanu Tomečkovú  

a p. Mariána Kohúta, za zapisovateľku určuje pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.     

 

Uznesenie číslo 92/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave určuje za overovateľov zápisnice zo 7. 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva poslancov Ing. Hanu Tomečkovú a p. Mariána Kohúta 

a za zapisovateľku pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.    

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

Následne starosta vyzval návrhovú komisiu v trvalom zložení poslancov Pavol Blaha, 

Marián Malcher a Ing. Elena Vinceková, aby sa ujali svojej funkcie, sledovali priebeh 

rokovania a predkladali návrhy na uznesenie.  

 

4./ Kontrola uznesení  

 

Bod č. 4 uviedol starosta obce a odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Zdenke 

Bothovej, ktorá všetkým poslancom mailom zo dňa 20.10.2023 zaslala písomnú Správu 

o plnení uznesení prijatých na OZ dňa 31.08.2023 a ich plnenie. Písomná správa bola na 



rokovaní OcZ  hlavnou kontrolórkou odprezentovaná.  

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta obce požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 93/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie správu hlavnej 

kontrolórky o plnení uznesení prijatých na obecnom zastupiteľstve vo Vysokej pri Morave 

dňa 31.08.2023, že tieto uznesenia terminované ku dňu 26.10.2023 sú splnené a dlhodobé sa 

priebežne zabezpečujú, nenaplnené uznesenie číslo 66/2023 odporúča zrušiť.  
 

 
 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Hlavná kontrolórka podala informáciu k plneniu uznesenia č.66/2023, ktoré odporúča 

zrušiť, nakoľko žiadateľ p. Milan Kudlička pristúpil na uzatvorenie novej nájomnej zmluvy 

na pozemky na štadióne v pôvodnej sume 0,2537 €/m2 s účinnosťou od 01.10.2023 na jeden 

rok. 
 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 94/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave ruší uznesenie číslo 66/2023 prijaté na 

obecnom zastupiteľstve dňa 29.06.2023  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

5./ Informácia o činnosti starostu obce za obdobie od 31.08.2023 – 26.10.2023 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti za obdobie od 31.08.2023- 

26.10.2023. Správa o činnosti starostu za uvedené obdobie tvorí samostatnú súčasť 

materiálov zo 7.zasadnutia OcZ. Poslanci zobrali správu o činnosti starostu obce na 

vedomie.    

 

6./ Informácia o činnosti komisií za obdobie od 31.08.2023 – 26.10.2023  

Písomné správy o činnosti jednotlivých komisií prítomným predniesli predsedovia 

jednotlivých komisií. Činnosti, ktoré boli odprezentované v správe komisií a vyžadujú si 

schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom budú samostatne prerokované v ďalších bodoch  

tohto zastupiteľstva. Zápisnice z komisií tvoria samostatnú súčasť materiálov zo 7. 

zasadnutia OcZ. Poslanci zobrali správy o činnosti jednotlivých komisií na vedomie.    



7./ Interpelácia poslancov 

V rámci tohto bodu boli vznesené nasledovné kvalifikované otázky zo strany poslancov.  

p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje starostu ohľadom triedeného odpadu. Starosta 

informuje, že sa v danej veci stretne so zástupcami FCC Zohor a o výsledku rokovania bude 

poslancov informovať. Ďalej p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje ohľadom prípravy 

projektu rozšírenia ČOV. Starosta odpovedal, že dňa 8.11. má dohodnuté stretnutie s Ing. 

Vančom so spoločnosti Hydrotech a.s. po ktorom bude informovať poslancov o výsledku 

rokovania. Ďalej p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje ohľadom projektu budovania nových 

autobusových zastávok v obci, kde musí byť výnimka na integrovanú dopravu. Starosta 

odpovedal, že je potrebné osloviť projektanta, ktorý urobí komplet inžiniering. Ďalšie 

kvalifikované otázky v rámci tohto bodu neboli vznesené. 

 

8./  Hospodárenie obce za III.Q 2023  

- Viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 18.10.2023, bod č.2 
 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky a výhrady. Starosta požiadal 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 95/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje hospodárenie obce za III. Q 2023 

bez pripomienok a výhrad.  

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Ďalej prítomní zobrali na vedomie čerpanie rezervného fondu k 30.9.2023, ktoré podrobne 

prešli na zasadnutí finančnej komisie zo dňa 18.10.2023 v rámci bodu č.3- Hospodárenie 

obce za III. Q 2023 

 

9./  Návrh Dodatku č. 1 VZN č. 3/2016 o miestnom poplatku za rozvoj 

Návrh Dodatku č.1 VZN č. 3/2016 bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie dňa 

18.10.2023 v rámci bodu č.4 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky a výhrady. Starosta požiadal 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 96/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje Dodatok č. 1 VZN č. 3/2016                 

o miestnom poplatku za rozvoj podľa predloženého a zverejneného návrhu. 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 



„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

10./ Stanovenie úhrady za služby občanom a právnickým osobám pre rok 2023- 

doplnenie 

Doplnenie dokumentu -Stanovenie úhrad za služby občanom a právnickým osobám pre rok 

2023 bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v rámci bodu č.5. 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky a výhrady. Starosta požiadal 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 97/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje doplnenie poplatku -Stanovenie 

úhrad za služby občanom a právnickým osobám pre rok 2023 doplnenie poplatku za 

územnoplánovaciu informáciu ( 10 EUR/parcela ) s účinnosťou od 1.11.2023.    

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9  

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0  

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

11./ Pripomienky poslancov  

V rámci tohto bodu boli položené nasledovné pripomienky poslancov:  

p. poslanec Milan Lapčík žiada starostu, aby sa v rámci stretnutia zo spoločnosťou 

Hydrotech a.s. informoval akým spôsobom bude možné ČOV rozšíriť. Starosta podrobne 

vysvetlil nastavenie a fungovanie ČOV v našej obci a zároveň všetkých poslancov pozval na 

stretnutie na Obecnom úrade dňa 8.11. o 10h s Ing. Vančom so spoločnosti Hydrotech, a.s., 

kde budú prizvaní aj zástupcovia spoločnosti Galmond a.s.    

p. poslanec Dušan Dvoran k danému upozornil, že najväčším problémom súčasnej ČOV            

v našej obci sú balastné, zrážkové vody.      

p. poslanec Pavol Blaha sa informuje, kedy sa budú počas nastávajúceho zimného obdobia 

zapínať lampy verejného osvetlenia. Starosta informoval, že sa osvetlenie bude zapínať 

hneď ako bude k dispozícii plošina, najneskôr v prvej polovici novembra.     

p. poslankyňa Ing. Elena Vinceková sa informuje ohľadom termínu vybudovania verejného 

osvetlenia na Veternej ulici. Starosta žiada o trpezlivosť, nakoľko má momentálne obec 

množstvo iných priorít a budovať verejné osvetlenie cez firmu je pre obec príliš nákladné.   

p. poslanec Marián Kohút sa vyjadril ku kritike p. poslanca Dušana Dvorana, smerujúcej na 



konanie nových poslancov a má potrebu sa obhájiť pred verejnosťou, že si prácu poslanca 

vykonáva v rámci svojho najlepšieho vedomia a svedomia.  

p. poslanec Marián Malcher sa informoval, kto bude zabezpečovať orezávanie stromov na 

cyklotrasách, ak dala obec firme FirstFarms Mlyn Záhorie a.s. výpoveď z nájmu pozemkov. 

Starosta informoval, že obec má techniku na to, aby si túto službu vedela zabezpečiť sama, 

príp. osloví nového nájomcu.   

p. poslanec Milan Lapčík upozorňuje, aby sa dal vypracovať projekt na spevnenie hrádze. 

Starosta informoval, že projekt s rozpočtom je vypracovaný.     

p. poslanec Marián Malcher sa informuje ohľadom možnosti osadenia značky „zákaz 

vjazdu“ na cyklotrase, nakoľko tam jazdia traktory.     

p. poslankyňa Silvia Novoveská informovala, že sa cez víkend zúčastnila brigády na 

cintoríne a informuje sa, či by bolo možné na cintoríne osadiť dva kameninové odpadkové 

koše. Starosta informuje, že na cintoríne je existujúce odpadové stojisko, kde návštevníci 

cintorína môžu vyhodiť odpad.  

 

12./ Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

 

12a./ Vlastimil Kolařík, Vysoká pri Morave č.751, Centnúz- vyjadrenie nesúhlasu s výškou 

navrhnutej sumy 50€/m2 za odkúpenie obecného pozemku parc.č. 1376/74,75 v lokalite 

Centnúz za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov pod stavbou.  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre výstavbu dňa 12.10.2023 v bode 3 a na 

zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v bode 11, kde poslanci trvajú na pôvodne 

navrhovanej sume 50€/m2. V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne ďalšie pripomienky. 

Starosta požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  
 

Uznesenie číslo 98/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave trvá na navrhovanej sume 50 eur/m2 podľa 

uznesenia č. 80/2023 zo dňa 31.08.2023. Náklady spojené s prevodom do katastra 

nehnuteľnosti bude znášať v plnom rozsahu žiadateľ. 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9  

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0  

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

12b./ Žiadosť Igora Veselého s.r.o. Stupava. IČO_ 48 189 162 o prenájom priestorov 

bývalého bufetu v obecnej budove s.č. 218 na futbalovom štadióne 

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v bode 13. 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 



Uznesenie číslo 99/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave nesúhlasí so žiadosťou Igora Veselého s.r.o. 

Stupava o prenájom priestorov bývalého bufetu na miestnom futbalovom štadióne v obecnej 

budove s.č. 218.  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

12c./ Žiadosť ZŠ Vysoká pri Morave o navýšenie výšky príspevku v materskej škole  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v bode 14.  
 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 100/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s navýšením výšky príspevku 

v materskej škole tak, že s účinnosťou od. 1.1.2024 sa navýši mesačný príspevok na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených s pobytom detí v MŠ z pôvodných 20,00 eur na 25,00 

eur a mesačný príspevok pre školský klub sa navýši z pôvodných 10,00 eur na 15,00 eur. 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

12d./ Žiadosť ZŠ Vysoká pri Morave o navýšenie režijných nákladov na jedno jedlo (obed)  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v bode 15. 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 101/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s navýšením réžie u detí MŠ a žiakov 

ZŠ na 0,50 eur na jedno jedlo (obed).  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 
 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  



12e./ Žiadosť spoločnosti Galmond a.s. o prenájom betónových šácht prečerpávacích staníc 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v bode 16. 

p. poslanec Milan Lapčík navrhuje žiadosť odložiť a návrh prerokovať až po stretnutí so 

zástupcami spoločnosti Galmond a.s. Starosta informoval, že v tomto kroku ide len o súhlas 

k prenájmu s tým, že podmienky zmluvy si obec stanoví až po vzájomnom prerokovaní 

a bude predmetom samostatného schvaľovania.    

V rámci tohto bodu neboli vznesené ďalšie pripomienky. Starosta požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 102/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave  

a./ súhlasí so žiadosťou spoločnosti Galmond, a.s., Vansovej 2, 811 03  Bratislava, IČO: 35 

874 201 na prenájom všetkých betónových šácht prečerpávacích staníc za cenu 12 000,00 

EUR/rok s dobou nájmu na dobu určitú 3 roky za účelom inštalácie nových technologických 

zariadení a následne po ukončení nájmu s jeho odkúpením za cenu 1,00 EUR vrátane DPH;  

b./ poveruje starostu obce s vypracovaním nájomnej zmluvy v zmysle žiadosti. 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA"  - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

13./ Rôzne  

 

13a./ Návrh na odpísanie nevymožiteľných nedoplatkov na dani z nehnuteľností v celkovej 

výške 1067,28 eur 

 

Návrh bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie dňa 18.10.2023 v bode 17. 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 103/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie odpísanie 

nevymožiteľných nedoplatkov na dani z nehnuteľností podľa predloženého návrhu 

v celkovej výške 1067,28 eur.  
 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

Rôzne: 

p.Valéria Dvoranová sa v mene dôchodcov v našej obci verejne poďakovala organizátorom 



„Posedenia pre dôchodcov“ a ďalej informovala, že Jednota dôchodcov bude dňa 

11.11.2023 o 11h klásť kyticu k pomníku padlých v našej obci na ktorej budú prítomní aj 

žiaci ZŠ a týmto pozývajú všetkých občanov.  

Doc. Ing. Miroslav Kopča, PhD sa informuje, či budú v občasníku Vysočan zverejnené 

zápisnice z komisií. Starosta informuje, že všetky zápisnice sú dostupné na Obecnom úrade.    

p. Eva Luptáčiková žiada o odstránenie súkromných lavičiek pri hroboch na miestnom 

cintoríne. Starosta vyzval návrhovú komisiu, aby k danej problematike pripravila návrh 

uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 104/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje zákaz umiestnenia súkromných 

lavičiek pri hroboch na miestnom cintoríne. 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Ďalej v rámci bodu rôzne vystúpil p. JUDr. Patrik Šteffek a žiada poslancov, aby 

prerokovali žiadosť spol. BL010 s.r.o., ktorá bola prerokovaná na stavebnej komisii dňa 

12.10.2023 v rámci bodu 8 – zmluva o budúcej kúpnej zmluve (výstavba v bývalých 

kasárňach). Starosta informuje, že obec má k dispozícii túto zmluvu a poslanci ju budú 

pripomienkovať až po prerokovaní na stavebnej a finančnej komisii, kde budú prizvaní aj 

predstavitelia spol. BL010 s.r.o.  

- p. Ing. Ferdinand Kováč apeluje na starostu, aby konal na príslušnom stavebnom úrade                

v Lábe vo veci vydania územného rozhodnutia na rozšírenie Hasičskej zbrojnice vo Vysokej 

pri Morave.  

- p. Mgr. Zuzana Čermáková sa informuje, či obec vykonáva revíziu detského ihriska na 

miestnom štadióne. Starosta informoval, že v novembri príde revízny technik a vykoná 

kompletnú revíziu.  

 

- p. poslanec Dvoran Dušan a p. poslanec Milan Lapčík navrhujú po roku a výsledkoch 

práce vo  funkcii starostu zvýšiť základný plat starostu zo súčasných 25% na 40% percent  

od 1.11.2023. V rámci tohto bodu neboli prednesené žiadne pripomienky a poslanci 

s návrhom súhlasia. Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu 

uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 105/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje navýšenie základného platu 

starostu, určeného v súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí, zo súčasných 25% na 40% s účinnosťou od 1.11.2023. 
 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 



„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

14./ Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil OZ o 18,05 hodine.  

 

 

Starosta obce:   Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Andrej Dvoran   Ing. Hana Tomečková  ............................................  

      

..............................................  Marián Kohút               ............................................. 

   

 

Zapísala: Mgr. Ivana Poláková      


